

Privacy Policy | سياسة الخصوصية

1. Data Collection | جمع البيانات

- We collect personal data such as name, email, phone number, and gym preferences.
- نجمع البيانات الشخصية مثل الاسم والبريد الإلكتروني ورقم الهاتف وتفضيلات النادي الرياضي.

2. Use of Data | استخدام البيانات

- We use the data to enhance user experience, manage memberships, and provide gym services.
- نستخدم البيانات لتحسين تجربة المستخدم، وإدارة الاشتراكات، وتقديم خدمات النادي الرياضي.

3. Data Sharing | مشاركة البيانات

- We do not sell or share personal data with third parties, except for service providers assisting our operations.
- لا نبيع أو نشارك البيانات الشخصية مع أطراف ثالثة إلا مع مقدمي خدمات التشغيل.

4. Security | الأمان

- We implement security measures to protect user data from unauthorized access.
- نعمل على تطبيق تدابير الحماية لمنع وصول غير المصرح به إلى البيانات.

5. User Rights | حقوق المستخدم

- Users can update or request the deletion of their personal data at any time.
- يمكن للمستخدمين تحديث أو طلب حذف بياناتهم الشخصية في أي وقت.

6. Policy Updates | تحديث السياسة

- We may update this policy, and users will be notified of significant changes.
- قد نقوم بتحديث هذه السياسة وسيتم إخطار المستخدمين بالتغييرات المهمة.

For inquiries, contact us at: info@primex.sa

للاستفسارات يرجى التواصل معنا عبر: info@primex.sa